
双层NA-H025批发宠物仓鼠笼子

产品名称 双层NA-H025批发宠物仓鼠笼子

公司名称 优邦用品有限公司

价格 35.00/个

规格参数 材质:不锈钢
产品类别:笼子
适用对象:仓鼠

公司地址 中国 广东 佛山市南海区
广东佛山南海大沥工业区宏狮E89号

联系电话 86 0757 81187816 15914590058

产品详情

材质 不锈钢 产品类别 笼子
适用对象 仓鼠 规格 大中小

产品名称：new age冰雪城堡双层仓鼠笼

产品规格：(小号)，长240x宽180x高300mm，

 适合出口产品，环保塑料

 丝加粗比较硬性，优质喷漆

包装方式:彩盒

适用对象:仓鼠，熊仔



内部配件：饮水器，静音跑轮，小屋，平台，滑梯，食盆

商品描述：这是款出口欧洲的笼子，颜色很独特，喷塑笼丝经久耐用，跑轮为静音轴承设计，在鼠鼠做
运动时安静无声，不会打扰到您的工作和学习，静音水瓶，无滚珠设计，卧房上置，不用打开笼子就可
以拿出清洁，很是方便，二层设计，是鼠鼠的跃层小别墅

宠物森林--仓鼠用品--pet doctor宠博士 双层仓鼠笼子

特点:笼子颜色有蓝和粉,65毫米高底盘防止仓鼠将垫材丢出,两侧超长连带方便拆卸和清理,

房子型环保材质顶盖带有透气孔显得更美观更时尚

 na-h028new age sun mobile hamster cage (powder), dimensions 230x170x155mm, forest - hamster supplies - pet
doctor, dr. double hamster cage pets features: blue and pink colors cage, 65 mm high chassis to prevent the pad
material hamster will throw, long on both sides of joint to facilitate the demolition and clearance of house-type
environmental protection material cap with holes appear to be more beautiful and more stylish state limited liability
company, foshan excellent pet supplies specializing in the development, sales.to pet clothes, nest cages, toys, rope, etc.
mainly.products affordable, best-selling domestic and exported australia, the united states, canada and europe, we rely
on a sound management system, excellent professional and technical personnel, advanced production equipment,
innovative higher quality pet supplies.products combined with fashion style, the use of human design, combined with
excellent service company, has won the trust of pet lovers, welcomed by customers.
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